



TAO Liang (Alex)

Hong Kong

+852 2820 5618

liang.tao@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- General corporate
- Capital markets
- Banking and finance
- Technology, media and telecoms

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Alex's practice covers a full spectrum of international capital markets transactions, including high-yield, investment-grade and convertible bond offerings and initial public offerings in the United States and Hong Kong. He also regularly advises corporate clients on SEC compliance and corporate governance matters, bank financings, liability management, and cross-border debt restructurings. Alex has over 20 years of experience and has worked with market-leading companies in China across a wide variety of sectors, including technology, media and telecoms, consumer products, renewable energy, industrial, real estate, and oil and gas.

Before joining Han Kun, Alex practiced as a partner at Wall Street law firm Milbank LLP and at a "Magic Circle" firm, Allen & Overy (now A&O Shearman). Prior to that, he practiced for almost ten years at the New York and Hong Kong offices of Davis Polk & Wardwell, including two years as counsel. Alex has been consistently recognized as a leading individual in Debt Capital Markets by Chambers Asia Pacific and The Legal 500, as well as an "Expert Based Abroad" in Capital Markets: High Yield Products for four years by Chambers USA.

EDUCATION

University of Chicago Law School, LL.M., 2006; Fudan University School of Law, LL.B., 2002.

QUALIFICATIONS

Solicitor of the High Court of Hong Kong
Member of the New York State Bar

HONORS AND AWARDS

Leading Lawyer in Capital Markets: High-Yield Products (Chambers Asia-Pacific, 2019-2024)
Expert Based Abroad in Capital Markets: High Yield Products (Chambers USA, 2021-2024)
Leading Individual in Debt Capital Markets (The Legal 500, 2021-2024)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



陶亮

香港

+852 2820 5618
liang.tao@hankunlaw.com

业务领域

- 一般公司事务
- 资本市场
- 银行和金融
- 科技、媒体和电信（TMT）

工作经历

陶律师专长于为客户提供全方位的国际资本市场服务，包括高收益、投资级和可转债在内的国际债券发行和美股上市、港股上市。陶律师还就各类美国证券法合规及公司治理事宜向上市公司提供法律服务，并协助公司客户完成银团贷款、债务管理及跨境债务重组交易。陶律师有 20 多年的丰富执业经验，服务过多家在科技、媒体和电信（TMT）、消费品、新能源、工业企业、房地产及油气业等领域中国市场领先的企业。

加入汉坤前，陶律师曾分别在华尔街的美邦律师事务所和“魔术圈”的安理国际律师事务所担任合伙人，并曾在达维律师事务所的纽约和香港办公室执业近十年，包括最后两年担任资深顾问。陶律师多年来一直被钱伯斯亚太和法律 500 强等专业机构评为债券资本市场领域的领先律师，并连续四年被钱伯斯美国评为资本市场高收益债券领域的“境外专家”。

教育背景

芝加哥大学法学院，法律硕士，2006 年；复旦大学法学院，国际经济法学士，2002 年。

执业资格

香港律师执业资格

美国纽约州律师执业资格

荣誉与奖项

年度亚太资本市场高收益债券领先律师（Chambers Asia-Pacific, 2019-2024）

年度美国资本市场高收益债券海外专家（Chambers USA, 2021-2024）

债券资本市场领先合伙人（亚太区法律 500 强，2021-2024）

工作语言

中文、英文